
ZÁPISNICA Č. 8/2023 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 13. decembra 2023 

o 18:00 hod. v MOS Súľov.  

 

Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 

Poslanci OZ:  Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav Búšfy, 

Ing. Tomáš Šefara, Júlia Harvančíková Dis., Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Ľubomír Baláž 

Neprítomný poslanec:     

Zamestnanci OcÚ: Soňa Smatanová, Viera Novosadová 

Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  

Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 

Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  

Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  

so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu 7 

poslancov sú prítomní 5 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Dvaja poslanci boli 

ospravedlnení z neúčasti na obecnom zastupiteľstve.   

 

K bodu  2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  

Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 

Ing. Ľubomír Baláž a Mgr. Anna Ďurajková.  

 

 

Uznesenie č. 52/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľove-Hradnej  

schvaľuje:  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Ing. Ľubomír Baláž a Mgr. Anna Ďurajková. 

 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  

Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 45 - 51/2023 

5. VZN č.2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady - schválenie 

6. Rozpočtové opatrenie č.7/2023 – schválenie 

7. Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Zmrzlina – schválenie 

8. Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Kozmetika – schválenie 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2024, Rozpočet obce 

Súľov – Hradná na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2025– 2026 – schválenie 

10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesení 

14. Záver 

 

Uznesenie č. 53/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 24.10. 2023 nasledovne :  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 45 - 51/2023 

5. VZN č.2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady - schválenie 

6. Rozpočtové opatrenie č.7/2023 – schválenie 

7. Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Zmrzlina – schválenie 

8. Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Kozmetika – schválenie 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2024, Rozpočet obce 

Súľov – Hradná na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2025– 2026 – schválenie 

10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesení 

14. Záver 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 
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                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 4:  

Kontrola uznesení č. 45 - 51/2023 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že uznesenia č. 45 – 51/2023 sú prijaté 

a už sa aj realizovali. Vyjadril sa k zmluve X, kde zmluva bola podpísaná, ale vzhľadom na 

objektívne okolnosti sa bude realizácia vykonávať neskôr.   

 

Uznesenie č. 54/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 5:  

VZN č.2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil predmetný bod – VZN č. 2/2023 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady. 

Zdôraznil, že pri procese VZN, boli dodržané všetky zákonom stanovené požiadavky. 

K navrhovanému VZN, neboli vznesené žiadne pripomienky.   

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila 

k navrhovanému VZN. Informovala poslancov, že VZN bolo prekonzultované s pracovníčkami 

obecného úradu a prerokované s členmi finančnej komisie. Vysvetlila, že finančná komisia 

nepristúpila k návrhu za zvýšeniu poplatku za komunálny odpad. Vzhľadom k tomu, že je 

výpadok daní, a obecný rozpočet musí plniť svoju funkciu pre blaho obce, finančná komisia 

navrhuje zvýšenie daní (stavby, pozemky, záhrady a pod.). V danej súvislosti prezentovala 

prepočet v percentuálnom vyjadrení, s čím boli oboznámený aj poslanci, ktorí nevznikli žiadne 

pripomienky.  Zdôraznila, že stav daní bol dlhodobo nízky a aj po miernom náraste zostáva na 

nízkej úrovni v porovnaní s okolitými obcami. Ďalej uviedla, že sa zvýšil poplatok za ubytovanie 

na 1,00 eur. Konštatovala, že k návrhu nemal nikto žiadne pripomienky ani z radov poslancov 

ani z občanov. Finančná komisia odporúča predmetný bod schváliť.  
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Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, sa vyjadril, že s ohľadom na zvyšujúce sa náklady 

a infláciu v SR, skonštatoval, že navýšenie je nevyhnutné a opodstatnené.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poďakoval finančnej komisie za aktívny prístup pri 

vypracovávaní VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad 

a drobné stavebné odpady. 

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 55/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje VZN č.2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 6: 

Rozpočtové opatrenie č.7/2023 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil bod rozpočtovaného opatrenia. Odovzdal 

slovo predsedníčke finančnej komisie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila 

k predloženému rozpočtovému opatreniu. Uviedla, že zo strany finančnej komisie neboli 

vznesené pripomienky. Rozpočtové opatrenia boli prekonzultované s pracovníčkami 

obecného úradu. Všetky opatrenia (položky) v rámci predmetného bodu bolo vysvetlené 

a finančná komisia odporúča bod schváliť.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 56/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.7/2023 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 
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Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 7: 

Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Zmrzlina 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil bod – žiadosť o predĺženie nájmu 

prevádzky Zmrzlina.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, navrhuje 

vzhľadom k ďalšej žiadosti (bod. 8), zapracovať do zmluvy formuláciu, aby sa nájom uhrádzal 

formou faktúry. Svoj návrh vysvetlila tým, že je elektromer, kde sa dá odčítať spotreba. Z toho 

vyplýva, že vo faktúre bude uvádzaný skutočný odber elektrickej energie. Tieto dva subjekty, 

ktoré žiadajú sa nachádzajú v rovnakom objekte.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval, či je potrebné túto zmluvu zverejniť 

na výveske ešte pred schvaľovaním.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril, že v tomto prípade nejde o novú zmluvu, 

ale o jej predĺženie.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 57/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Zmrzlina 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 8: 

Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Kozmetika 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval predmetný bod. Vzhľadom 

k predchádzajúcemu bodu, dal návrh, dopracovať formuláciu v zmluve – úhrada formou 

faktúry, kde vo faktúre bude uvedený skutočný odber elektrickej energie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie,  sa stotožnila 

s návrhom úhrady formou faktúry.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.   

 

Uznesenie č. 58/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Kozmetika 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 9: 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2024, 

Rozpočet obce Súľov – Hradná na rok 2024 a viacročný rozpočet na 

roky 2025– 2026 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval predmetný bod. Odovzdal slovo hlavnej 

kontrolórke.  

Bc. Jozefína Šípková, kontrolórka obce, sa vyjadril, že nie je schválený štátny rozpočet, 

z čoho následné vyplýva, že sa nevie ani určiť rozpočet obce na rok 2024. V tomto prípade sa 

postupovala ako v minulosti a rozpočet sa robil na základe odhadu, kde sú uvedené potrebné 

náležitosti – úvery, energie a pod. Rozpočet je navrhovaný ako vyrovnaný. Stanovisko 

k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 sa berie na vedomie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila že 

participovala na návrhu rozpočtu obce na rok 2024, vrátane finančnej komisie. Zdôraznila, že 

pri návrhu sú zahrnuté všetky potrebné náležitosti z pohľadu obce. Zároveň je zahrnutý aj plán 

realizácie prác na rok 2024. Rozpočet bol konzultovaný s pánom riaditeľom. Uviedla, že 

v rámci návrhu rozpočtu bola vznesená jedna pripomienka od poslanca Ing. Smatanu, 

a vzhľadom na okolnosti sa operatívne zahrnula aj požiadavka pána poslanca, ktorú vysvetlila.  
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 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol že rozpočet je navrhnutý na plnenie 

základnej funkcie obce. Vzhľadom na nejasnosti ešte neschváleného štátneho rozpočtu, je 

návrh rozpočtu veľmi svedomito pripravený. Využil priestor na poďakovanie finančnej komisie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, zdôraznila, že 

nemenili sa výdavky na verejné osvetlenie. Vychádzalo sa z aktuálnej situácie. V budúcnosti 

je priestor na úpravu rozpočtu, ale vyžadujú si to podrobné informácie, ktoré vyplývajú zo 

štátneho rozpočtu.  
Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, vyjadril nespokojnosť s oslovovaním jednotlivých 

osôb, ktorých sa rozpočet týka. Poukázal na nedorozumeniam ku ktorým došlo. Vzniesol 

požiadavku na výmenu pneumatík vozidla DHZ Hradná. Vysvetlil svoju požiadavku a poukázal 

na nevyčerpané finančné prostriedky DHZ z aktuálneho roka. Ďalej poukázal na dôležitosť 

tejto požiadavky a je podľa jeho názoru potrebné konať operatívne. V danej veci, chcel vedieť 

stanovisko obce a poslancov, či je záujem zo strany obce o pridelenie finančnej čiastky v roku 

2024, vo výške cca. 2 000,00 eur na pneumatiky.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, zdôraznila, že na 

základe komunikácie ktoré vznikla s poslancom Ing. Smatana, vznikla spokojnosť z jeho 

strany. Ďalej uviedla, že poslanec Ing. Smatana, súhlasil, že v prípade pokiaľ by sa tak nestalo, 

tak sa využije priestor finančnej pomoci v roku 2025. Nerozumie jeho aktuálnej reakcie.  

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, taktiež nerozumie reakciám poslanca Ing. 

Smatanu. Zdôraznila, že financie nie sú známe. Na základe toho nie je možné jednoznačne 

povedať áno alebo nie.   

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, opäť zdôraznil, že štátny rozpočet nie je schválený. 

Vzhľadom k tomu, je ťažké diskutovať o konkrétnych finančných položkách. Stav je aktuálny 

neistý, a preto akákoľvek diskusia nie je efektívna. Upravovať rozpočet je možné v priebehu 

roka, ak je vôľa poslancov.  

 
Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.   

 
Uznesenie č. 59/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2024, Rozpočet 

obce Súľov – Hradná na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2025– 2026 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  6 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis., Ing. Tomáš 

Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  1 poslanec - Ing. arch. Andrej Smatana 
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K bodu 10: 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval predmetný bod. Odovzdal slovo hlavnej 

kontrolórke.  

Bc. Jozefína Šípková, kontrolórka obce, zdôraznila, že v súlade s ustanovením § 18f 

ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 

predkladá Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024.  Činnosť bude 

zameraná hlavne na kontrolu zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri 

hospodárení a nakladaní s majetkom a majetkovými právami obce Súľov – Hradná.  

 
Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.   

 
Uznesenie č. 60/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 11: 

Rôzne 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval, že prišla žiadosť o sprístupnenie 

pozemkov. Prečítal žiadosť v plnom znení. Navrhol, aby predmetná vec bola prerokovaná 

stavebnou komisiou.  

Poslanci OZ prediskutovali žiadosť o sprístupnenie pozemkov a súhlasili, aby žiadosť 

bola posunutá na prerokovanie stavebnej komisie.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o ďalšej žiadosti, ktorá sa týka 

dofinancovania originálnych kompetencií ZŠ a MŠ Súľov – Hradná v hodnote 23 876,00 eur. 

Zároveň informoval, že na základe uznesenia č. 69/2023 obce Jablonové, ktoré sa bude 

podieľať na spolufinancovaní uvedenej sumy vo výške 11 938,00 eur.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, podrobne 

informovala o jednotlivých položkách ku ktorým sa vzťahuje žiadosť na dofinancovanie 

originálnych kompetencií ZŠ a MŠ Súľov – Hradná.  
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Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval, že či odmeny vyplývajú 

z kolektívnej zmluvy.  
Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila, že 

odmeny vyplývajú z kolektívnej zmluvy. Na základe zmluvy, ktorá bola schválená, tak obec má 

povinnosti, ktoré jej vyplývajú aj zo zákona.  

  

Poslanci OZ prediskutovali žiadosť o dofinancovanie originálnych kompetencií ZŠ 

a MŠ Súľov – Hradná a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 61/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje dofinancovanie originálnych kompetencií ZŠ s MŠ Súľov-Hradná v hodnote  

23 876 EUR, na základe uznesenia č.69/2023 obce Jablonové, ktoré sa bude podieľať  

na spolufinancovaní uvedenej sumy  vo výške 11 938 EUR. 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslancov - Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Jaroslav 

Búšfy, Júlia Harvančíková Dis.,Ing. arch. Andrej 

Smatana, Ing. Tomáš Šefara 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval, že na školskej rade, bol prerokovaný aj 

prenájom telocvične v Jablonovom. V danom prípade sa bude postupovať na základe zmluvy, 

a po vzore obce Predmier. Zároveň sa dohodlo, že krúžky ktoré sú v kompetencií školy, tak tí 

budú mať bezplatný prenájom. Menil sa cenník.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, ďalej informoval, že sa uskutočnilo stretnutie 

Životného prostredia popri ZMOSe. Stretnutia sa zúčastnil aj štátny tajomník Filip Kuffa. 

Informoval poslancov OZ, o náležitostiach stretnutia, kde boli prerokované aj plánované výzvy 

z Plánu obnovy. Ďalej informoval poslancov OZ o ďalšom stretnutí – porada ZMOS, ktoré sa 

konalo vo Zvolene. Prítomný na stretnutí bol aj minister životného prostredia Tomáš Taraba. 

Poslancov OZ informoval o záveroch, ktoré vyplývali zo stretnutia.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poďakoval kultúrnej komisie za aktivity  

k 830 výročiu. obce Súľov – Hradná. Osobitne poďakoval Michalovi Tvrdému, ktorý je autorom 

prezentácie, ktorá bola spracovaná na veľmi dobrej úrovni, a hlavne bola veľmi poučná. 

Poďakoval všetkým ostatným, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom podieľali na tejto udalosti.  

 Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, poďakoval za prácu Michaely Kerešovej 

k podujatiu 830 výročie obce.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril, že poďakoval všetkým, vrátane Michaely 

Kerešovej, futbalistom, hasičom a pod.  

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, sa vyjadrila, že každá jedna zložka obce sa 

prezentovala veľmi pekne. Poďakovala všetkým za spoluprácu.  
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Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poďakoval hasičom za prípravu krásneho Mikuláša 

v obci. V Hradnej, poďakoval taktiež hasičom. Lenke Kamasovej poďakoval za krásne 

podujatie k rozsvecovaniu vianočného stromčeka. Zároveň vyzdvihol význam ,,krúžkovného“.  

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval poslancov OZ, že vláda schválila 

dofinancovanie miest a obcí 108 miliónov eur. Pre obec Súľov – Hradná je to veľmi pozitívna 

správa, a príjem do konca roka by mohol byť cca. 10 000,00 eur.  

 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa vyjadril k zrušeniu kamerového záznamu pre 

nahrávanie a zverejňovanie zasadnutí OZ. Informoval sa na lehotu zverejňovania zápisníc 

z OZ. Vyjadril sa, že je zverejnená posledná zápisnica z mesiaca jún. Zároveň podotkol, že tri 

posledné zápisnicu sú zverejnené bez overenia.  

Bc. Jozefína Šípková, kontrolórka obce, sa vyjadrila k zverejňovaniu bez overenia. 

Vysvetlila, že zápisnica sa zverejňujú bez podpisov.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, vyjadril nespokojnosť k zrušeniu kamerového 

záznamu zasadnutí OZ.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil, že kamerový záznam nie je zrušený, ale 

pozastavený z dôvodu, že sa kamera pokazila. Čaká sa na náhradný diel. Akonáhle bude 

kamera funkčná, dôjde k obnoveniu záznamov.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa ďalej vyjadril k zápisniciam, ktoré nemajú 

podľa jeho slov takú výpovednú lehotu, ako kamerový záznam. Ďalej uviedol, že veľa krát je 

z piatich záznamových minút napísaná jedna veta. Ďalej sa informoval ohľadom kultúrneho 

domu v Hradnej, kde podmienky prenájmu sú ,,otvorené,, a nie je jasné koho kompetencia je 

napr. upratať. Je to povinnosť toho kto si prenajíma, alebo toho kto si prenajal? Ocenil by, keby 

aspoň raz za týždeň niekto kultúrny dom v Hradnej upratal. Ďalej informoval o turnaji, ktorý sa 

koná 30. decembra a poďakoval za podporu obci Súľov – Hradná.  

 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, otvoril tému ,,chaty na vleku“. Poukázal na celú 

situáciu a podrobne vysvetlil poslancom OZ o čo v podstate pri tejto téme ide. Stavebný úrad 

po tom ako mu bolo prokurátorom nariadené prehodnotiť vydanie o odstránení stavby, takto 

učinil v znení prokurátora. Prokurátor určil postup a stavebný úrad v tomto postupe konal 

a dostal sa do bodu, kedy investor potrebuje vyjadrenie niektorých inštitúcií na to, aby stavba 

mohla byť povolená a realizovaná. Obec Súľov – Hradná, má stanovisko, či je táto stavba 

s verejným záujmom – územný plán obce. V zmysle územného plánu, táto stavba nie v súlade 

s verejným záujmom obce. Vyjadril sa, že v danej veci konfrontoval starostu obce Súľov – 

Hradná, kde mu starosta uviedol, že žiadosť investora eviduje. Zároveň podľa jeho slov, 

starosta obce dodal, že nie je povinný na túto žiadosť odpovedať a môže prekročiť lehotu 30 

dní. Z uvedeného podľa jeho slov vyplýva, že pán starosta obce Súľov – Hradná, v prenesenej 

štátnej moci, zámerne nekoná. Položil starostovi obci otázku, či mu môže tieto slová potvrdiť, 

alebo sú to klamstvá.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poďakoval poslancovi Ing. arch. Smatanovi za jeho 

názor a iný pohľad na celú vec.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, poďakoval starostovi obce za odpoveď.  

 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, uviedla, že by bolo vhodné vypracovať obecnú 

vyhlášku, alebo iný predpis obce, ktorý by riešil parkovanie áut na cestách a chodníkov počas 

zimnej údržby. Poukázala na nebezpečenstvá, ktoré z toho vyplývajú.  

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa vyjadril k zimnej údržbe v obci.  
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K bodu 12: 

Diskusia 
 

p. Bušovský, občan, sa vyjadril k zimnej údržbe. Považuje za vhodné, aby pozemné 

komunikácie boli pravidelne udržiavané a odhrnuté. Ďalej sa vyjadril k téme ,,chata na vleku“. 

Poukázal na uznesenie OZ ohľadom pripojovacieho kábla ku vleku. Má vedomosť o tom, že 

uznesenie OZ nebolo zrušené a stále je v platnosti. Poprosil, aby sa preverilo uznesenie. Ďalej 

sa vyjadril k oslavám 830 výročia obce. Vyzdvihol reakcie predstaviteľov obce, ktorí vyjadrili 

poďakovanie osobám, ktorý sa vo veľkej miere pričinili k tvorbe videá (prezentácia obce) 

a ďalším spôsobom, čo zabezpečilo kvalitu podujatia a jeho plynulý chod. Považuje za vhodné 

poďakovať ľuďom, ktorí z podujatia nemali ani cent, pričom poukázal na dotáciu  

200 eur na video.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril, že nikto sa z podujatia neobohacoval. 

Všetky činnosti boli dobrovoľné a tie nevyhnutné sa museli zaplatiť – plakety a pod.  

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, opäť zdôraznila význam podujatia a poďakovala 

každému, kto sa podieľal na spomínanom podujatí. Podrobne vysvetlila aj vynaložené 

finančné prostriedky. Vyjadrila sa, že podujatie prebehlo bez problémov a každá činnosť 

prebiehala s nadšením a s vďakov, že niečo sa vytvorilo, čím sa obec môže prezentovať 

a v budúcnosti ľudia môžu spoznávať, aká bola obec v minulosti.   

p. Bušovský, občan, informoval sa ohľadom telocvične v Jablonovom, a podmienky pre 

futbalistov a hasičov. Ďalej poukázal na komunálny odpad. Má vedomosť o tom, že v minulosti 

bola požiadavka z OZ, aby sa vykonala analýza komunálneho odpadu. Myslí si, že objem 

komunálneho odpadu je v porovnaní s inými obcami veľmi veľký. V danej veci je potrebné 

vykonať kontrolu vývozu komunálneho odpadu. Prezentoval návrh váženia vozidiel v obci 

Jablonové.   

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, vysvetlila, že zo strany obce boli vykonané 

opatrenia, ktoré podporujú separovaný zber v obci. Vypracovala sa verejná vyhláška, 

a podpora separovaného zberu je už na občanoch obce.  

p. Bušovský, občan, ďalej sa informoval, ohľadom stavu jeho žiadosti k poslancom OZ, 

ktorej predmetom bolo vyjadrenie k dvojitému preplácaniu niektorých položiek na škole.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila, že odpoveď zo strany poslancov bola 

p. Bušovskému zaslaná na mail.  

p. Bušovský, občan, sa informoval ohľadom prameňa, ktorý si stále vyžaduje opravu. 

Ďalej sa informoval ohľadom návrhu rozpočtu na rok 2024. Spomenul úsporu vďaka novým 

svietidlám.   

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila, že id o návrh rozpočtu, kde finančné 

prostriedky na energie ostali nemenné. Ak bude úspora, tak tá bude známa neskôr. Pri 

zostavení rozpočtu sa vychádzalo z minulých rokov.  

 

Poslanci OZ s p. Bušovským prediskutovali návrh rozpočtu. Predmetom bo reverzný 

fond obce, miestne poplatky, rekonštrukcia ciest a mostov (5000,00 eur) a efektívne a účelovo 

vynaložené finančné prostriedky.  

 

p. Bušovský, občan, zo svojho pohľadu hodnotil a zosumarizoval činnosť obecného 

zastupiteľstva za prvý rok. Poukázal na nasledovné zvyšovanie: voda (65%), aktuálne dane z 

pozemkov (50%), dane s ostatných vecí (20%). Zaujímal sa o koľko sa zvyšovali dane, ktoré 

sa netýkajú občanov obce Súľov – Hradná. Vyjadril názor, kde ani o cent sa nezvyšovalo nič 

čo sa týka cudzích ľudí. V prípade pokiaľ by sa zvýšilo parkovné, predstavovalo by to ďalšie 

finančné prostriedky pre obec.  
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Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila k zvýšeniu, ktoré je opodstatnené. 

Zároveň zdôraznila, že dane v porovnaní s okolitými obcami sú stále nízke. Pánovi 

Bušovskému odporučila, aby využíval možnosť vzniesť pripomienky a návrhy pri zverejňovaní 

dokumentov na výveske. Táto možnosť zo zákona je mu umožnená a mrzí ju, že ju v správnom 

čase nevyužil.  

Bc. Jozefína Šípková, kontrolórka obce, VZN a návrh rozpočtu je na výveske 15 dní, 

a neboli vznesená žiadne pripomienky.  

 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, poukázal na možnosti a finančnú podporu 

v oblasti turizmu v obci. Poukázal na finančné prostriedky z parkovného a vyčleniť určitú 

čiastku na podporu turizmu.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa stotožnil s návrhom poslanca Ing. Smatana. 

Zdôraznil, že všetko je vecou dohody a vysvetlil možnosti, ktoré pri turizme v obci vznikajú. 

Ohľadom finančných prostriedkov by aktuálne bolo predčasné rozhodovať, vzhľad na už 

spomínaný stav štátneho rozpočtu.   

  

K bodu 13: 

Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia obce Súľov – Hradná zo dňa 13.12.2023, v MOS Hradná.   

 

K bodu 14:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 

Overovatelia: 

 

Mgr. Anna Ďurajková 

 

 

 

........................................ 

 

 

 Ing. Ľubomír Baláž.   

  ........................................  

 

V Súľov – Hradná, dňa 19.12.2023 

                                                                                                             

.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 

    starosta obce Súľov - Hradná        


